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Milí přátelé lioni, 

     i Vám jistě uběhl říjen jako 

voda. Já jsem té vody měl 

v posledních patnácti říjnových 

dnech u Rudého moře dost a dost. 

Jak jste někteří zjistili, měl jsem 

dovolenou. Letos  poprvé  delší 

jak tři dny. Během pobytu jsem 

alespoň pohlednicí z Sharm el 

Sheiku pozdravil guvernéra egyptského distriktu. 

     Před dovolenou jsem však stačil navštívit setkání členů 

klubu v Teplicích. Setkání bylo velmi dobře připraveno a i 

po protokolární stránce zcela bez chyby. Členové klubu se 

také ihned přihlásili k výzvě distriktu k aktivní účasti na 

akci Zrak především II. Hostem schůzky byl pan Roman 

Musil, několikanásobný  olympijský vítěz v  hodu koulí, 

diskem a oštěpem na paraolympijských hrách v Athénách 

v roce 2004. Také zde byl členům představen  čajový servis, 

výrobek  továrny Český porcelán v Dubí, který navrhl p. 

Kopecký a byl vytvořen ve vývojové dílně porcelánky pod 

záštitou člena lionského klubu v Teplicích – Vladimíra 

Feixe. Konvička díky svým užitným vlastnostem by měla 

najít své uživatele především mezi zrakově postiženými. 

 
     Odpoledne před klubovým setkáním jsem si prohlédl 

rekreační středisko v nedalekých Petrovicích, nad kterým 

drží ochrannou ruku členové lionského klubu. Objekt je 

přímo vzorově upraven pro pobyt nevidomých i vozíčkářů 

(vodicí pásy a orientační symboly, vše bez barier).  

     O pár dnů později jsem se zúčastnil II. slavnostního 

benefičního koncertu Plzeňské filharmonie, který 

bezchybně zorganizoval při příležitosti Světového dne 

zraku a pod záštitou náměstkyně primátora paní JUDr. 

Krejsové náš plzeňský dámský klub Plzeň – Bohemia.  

Koncert, byl dokladem nejen aktivní práce tohoto klubu, ale 

také dobrého jména lionského hnutí v Plzni. O tom svědčil 

plný sál Měšťanské besedy. V programu koncertu vystoupil 

také nevidomý flétnista Milan Arner, který svým virtuosním 

přednesem skladby K. M. von Webera přesvědčil 

posluchače o své profesionalitě.  

     V průběhu večera jsem měl možnost představit již výše 

zmíněnou čajovou konvičku také prezidentovi organizace 

SONS. Ideou a užitnými vlastnostmi byl nadšen a vyjádřil 

přání, aby konvička byla k dostání v brzké době na 

tuzemském trhu. Pro běžnou denní potřebu by však přivítal 

konvičku s větším obsahem (současný model 500 ml). 

 
     Nyní pouze pár slov k některým úkolům v rámci našich 

mezinárodních povinností. 

     Listopad  je měsíc, kdy končí pro letošní rok soutěž 

Mírový plakát 2007/2008, a proto prosím kluby o předání 

vítězných plakátů z klubových kol na setkáních funkcionářů 

v Praze a Bratislavě. 

Naší povinností je platit členské poplatky do Oak Brooku.  

Ke dni 31. 8. 2007 jsme jako distrikt dlužili celkem 10.520 

USD. Dle sestavy dlužilo do Oak Brooku 14 z 24 českých 

klubů 10 z 18 slovenských klubů. Jsem přesvědčen a věřím, 

že tato částka k dnešnímu dni není pravdivá. Zonoví 

vedoucí na zasedání distriktu, které se uskuteční v sobotu 

24. 11. od 10,00 hod. v restauraci Bohéma v Brně, dostanou 

sestavy dlužníků a zejména dlužných částek. Co s tím 

budeme do budoucna dělat, přátelé!? 

     O nic lepší však nejsme v zasílání měsíčních hlášení do 

Oak Brooku.  28 z našich 42 klubů poslalo poslední hlášení 

o stavu členské základny za červenec 2007.  

     I když poslední odstavec mého říjnového listu nezní moc 

optimisticky, jsem přesvědčen, že sestava za měsíc září 

bude podstatně příjemnější, protože jsme se v září teprve 

„zakousli“ do plnění úkolů v našem česko – slovenském 

lionském hnutí. 

      

Přeji Vám všem mnoho osobní spokojenosti a zdraví a jsem 

s pozdravem 

 

               Váš                      

 

 


